
Referat af bestyrelsesmøde i Midtsjællands VE forening den 19. august 2023 

1. Valg af ordstyrer                                                                                                                                                             

Gorm blev valgt til ordstyrer. 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde                                                                                                               

Referatet blev godkendt. 

3. Planlægning af infomøde i Nordrup Forsamlingshus den 22/8 2023                                                              

Bestyrelsen byder velkommen og præsenterer, hvem der er i bestyrelsen.  Gorm er 

ordstyrer på infomødet. Der bydes på øl/sodavand. 

4. Nedsættelse/regulering af tilmelding/kontingent for medlemmer for tiden fra d.d. indtil 

31/12 2023.                                                                                                                                                           

Det blev besluttet at tilmelding/kontingent er 50 kr. for resten af året 2023.  

5. Ansøgning om økonomisk støtte                                                                                                                                     

Der er ansøgt om midler fra Temaudviklingspuljen i Ringsted Landsbyforum til dækning af 

udgifter til lokaleleje og annoncering i forbindelse med infomødet. 

6. Kontakt til lokalråd                                                                                                                                                         

Der har været kontakt fra det nye lokalråd, som opfordrer til at  Midtsjællands VE forening 

tager fat på regionalt og landsdækkende plan.                                                                                                 

Bestyrelsen i Midtsjælland VE forening var enige i, at VE foreningen primært har til formål 

at undersøge muligheder for oprettelse og drift af bæredygtig energiproducerende anlæg 

på vedvarende energikilder i lokalområdet. Midtsjællands VE forening vil meget gerne 

samarbejde med det nyvalgte lokalråd, som imidlertid er lidt tvetydig i udmeldingen til et 

samarbejde med Midtsjællands VE forening. 

7. Kontakt til den landsdækkende VE forening.                                                                                      

Bestyrelsen er i kontakt med den landsdækkende VE forening. 

8. Evt.                                                                                                                                                                                      

For at sikre fokus også på biogasanlægget blev det foreslået at anvende ordet 

”Hybridanlæg”.                                           

Der blev drøftet Biotechs vildledende og urigtige oplysninger i Hybrid-projektet.                                                                      

Der blev henvist til artikel udsendt af Ritzau, hvor det fremgår ”Naboer til vindmøller og 

solceller får nej til boliglån, fordi realkreditselskaber fraråder at belåne husene”.                                                                                                

Vi skal have fokus på værditab af ejendomme.                                                                                                                     

Vi skal se på fb-siden, så den bliver tilgængelig på en bedre måde. 

 

 

Bestyrelsen 

Næste møde den 22. august 2023  
 


